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Fråga till ordförande för kommunstyrelsen Sara Heelge Vikmång (S) om 
köp av fastigheter från det krisdrabbade fastighetsbolaget SBB. 
 

Det publika fastighetsbolaget SBB har, som många känner till, drabbats av en akut likviditetsbrist i 
spåren av hög belåning och ökande låneräntor. Därför ser bolaget över möjligheten att avyttra en del 
av sina fastigheter. Bolagets fastighetsbestånd består idag av övervägande delen samhällsfastigheter 
och många kommuner ser därför möjligheten att köpa de fastigheter som man nu hyr lokaler i till ett 
förmånligt pris. 

Huddinge hyr enligt uppgift 13 fastigheter av SBB som klassas som utbildningslokaler. 

 

Fråga 

Överväger Huddinge kommun att köpa någon eller några av de fastigheter som SBB har i kommunen 
och har i så fall några förhandlingar om detta initierats av kommunen? 

 

 

 

 

 

 

Martin Nigals 
Sverigedemokraterna 
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